首页 期刊简介 编委会 大事记 投稿指南 期刊订阅 下载中心

» 2013, Vol. 31 » Issue (12): 31-36 DOI: 10.3981/j.issn.1000-7857.2013.12.005

芦山地震专题 本期目录 | 过刊浏览 | 高级检索

## 四川芦山州。7.0级地震灾情快速评估与反思

李志锋<sup>1</sup>, 吴立新<sup>1,2</sup>, 王然<sup>3</sup>, 王秋玲<sup>1</sup>, 郑硕<sup>1</sup>, 许志华<sup>1</sup>, 李京<sup>1</sup>

1. 民政部/教育部减灾与应急管理研究院;北京师范大学,北京 100875; 2. 中国矿业大学(徐州)环境与测绘学院,江苏徐州 221008 北京 100083

Rapid Assessment of Earthquake Disaster and Rethink of  $M_{\rm S}$  7.0 Lushan Earth

- LI Zhifeng<sup>1</sup>, WU Lixin<sup>1,2</sup>, WANG Ran<sup>3</sup>, WANG Qiuling<sup>1</sup>, ZHENG Shuo<sup>1</sup>, XU Zhihua<sup>1</sup>, LI Jing<sup>1</sup>
- 1. Academy of Disaster Reduction and Emergency Management, Ministry of Civil Affairs & Ministry of Education China; 2. School of Environment Science and Spatial Informatics, China University of Mining and Technology, 5 College of Geoscience and Surveying Engineering, China University of Mining and Technology, Beijing 100083

摘要 图/表 参考文献 相关文章 (4)